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z posiedzenia Komisji Kultury, Sporhr, Turystyki i Agroturystyki, która odbyla sip dnia
16.01.2008r.

Porz4dek obrad:
1. Porozumienie Fundacji "Ducha Gór" z RG LZS w celu realizacji wspólnych projektów

oraz imprez na rok 2008.
2. Sprawozdanie z dzialalnoéci Gminnego OÉrodka Kultury w Myslakowicach w roku 2007r.
3. Sprawy róZne.

Komisja przyjqla protokól z poprzedniego posiedzenia komisji.

Ad .1 .
Na posiedzenie komisji przybyli przedstawiciele; Fundacji Partnerstwo ,,Ducha Gór" p. Dorota
Goetz i p. Marcin Sobaszek oraz GZ LZS p. Czeslaw Bure3.

Fundacja Partnerstvvo ,,Ducha Gór" zaprosiia Gminne Ztzeszenie Ludowych Zespolów
Sportowych do wspólpracy partnerskiej.
Pierwszym krokiem jest wypelnienie deklaracji partnerskiej, która stanowi zalqcznik do statutu
Fundacji.
Celem wspólpracy jest wspieranie spoleczno-gospodarczego rozwoju Gmin: Myslakowice,
Janowice Wielkie i Podgórzyn, a w szczególnoÉci:
1/ zrównowa2ony, zintegrowany i innowacyjny rozwój obszarów wiejskich gmin Mysiakowice,

Janowice Wielkie i Podgórzyn, oparty na oddolnym dzialaniu mieszkaúców gmin,
wykorzystuj 4cych nowe technologie, potencj ai produktów lokalnych oraz zasoby ludzkie
do rozwoj u swoich miejscowoéci,

2l wykorzystanie potencjalu rozwojowego terenów wiejskich , poprawy ich konkurencyjnoSci
jako miejsca zamieszkania i prowadzenia dzialalnoSci gospodarczej, a takle akfywizacja oraz
wspólpraca lokalnych érodowisk.

Komisj a poparla powl2szq propozycj g.
Po przeprowadzonych rozmowach GZLZS przyst4pilo do podpisania deklaracji wspólpracy
partnerskiej.

A d . 2 .
Dyrektor GOK Grzegorz Truchanowicz przedstawil sprawozdanie z dzialalnoSci kulturalno-
rekreacyjnej Gminnego Oérodka Kultury w Myslakowicach w roku 2007 / sprawozdanie
w zalEczeniu l.

Komisja zapozn ala siE ze sprawozdaniem z dzialalnoéci GOK Myslakowice w roku 2007 -
- uwag nie wniesiono.

NastEpnie dyrektor poinformowal na temat;
- dodatkowego zatrudnienia - dyrektor nie widzi takiej mo2liwoSci, z uwagi na brak érodków
na ten cel.
- funkcjonowania kawiarni w GOK - doszlo do porozumienia w celu udostEpnienia pomieszczenta
dla kola emerltów i rencistów

Protokólowaia Przewodnicz4cyKomisji .l
Rvszard Dwornik / , ,<
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